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_________________________________________________________________________________ 
Op 26 februari 2020 ontvingen wij vragen van de SP over het tekort aan seniorenwoningen op basis 
van artikel 40 Reglement van Orde. Hieronder treft u de gestelde vragen aan, met het daarbij 
behorende antwoord: 
 

1. Is in gemeente Goirle bekend hoeveel seniorenwoningen of verzorgingsplaatsen de 

komende 10 à 20 jaar en nu nodig zijn? 

Om inzicht te krijgen in de Woonbehoefte in de gemeente Goirle is in 2018 het Regionaal 

Woningbehoefte onderzoek gedaan. Het gewenste woningbouwprogramma in de Woonvisie 

2019 is gebaseerd op de uitkomsten van dit onderzoek. Ook blijkt uit dit onderzoek dan 32% 

van de 55-plussers in de gemeente Goirle open staat voor verhuizing. Van deze 55-plussers 

wil 87% verhuizen naar een gelijkvloerse woning. Voor een volledig inzicht in de uitkomsten 

van het woonbehoefte-onderzoek verwijs ik u naar de factsheets die als bijlage zijn 

opgenomen bij de betreffende notitie.  

 

2. Is daarnaast bekend wat de stijging de komende 10 tot 20 jaar van het aantal 70-plussers 

binnen gemeente Goirle is? 

In de provinciale bevolkings-en woningbehoefte prognose van 2017 blijkt zijn voor Goirle de 

volgende cijfers opgenomen: 

2017: 3.260 personen ≥ 70 jaar 

2030: 5.160 personen ≥ 70 jaar  

2040: 5.810 personen ≥70 jaar . Voor een compleet overzicht verwijs ik u naar de provinciale 

bevolkings- en woningbehoefteprognose.  Volledigheidshalve wijs ik u erop dat het effect van 

de toename van het aantal personen boven de 70 en het effect van een veranderende 

huishoudenssamenstelling op de woonbehoefte, is meegenomen in de totale 

woningbehoefteprognose. De vertaling hiervan heeft geleid tot het gewenste 

woningbouwprogramma in de Woonvisie.  

 

3. Daarnaast graag een verdeling van cijfers over de kernen Goirle en Riel? 

Deze cijfers zijn enkel beschikbaar voor de gemeente, niet voor de afzonderlijke kernen.  

 

https://bevolkingsprognose.brabant.nl/
https://bevolkingsprognose.brabant.nl/


 
 
Bladnummer Datum 

2 12 maart 2020 
 

 

4. Heeft u met het zorgkantoor overlegd hoeveel seniorenwoningen en verzorgingsplaatsen 

nodig zijn in gemeente Goirle? 

De gemeente voert geen overleg met het zorgkantoor over het aantal seniorenwoningen of 

verzorgingsplaatsen. Het zorgkantoor heeft hierin een eigen verantwoordelijkheid. Het 

zorgkantoor is verantwoordelijk voor het aantal intramurale plaatsen, de gemeente draagt 

zoor voor de beschikbaarheid van (zelfstandige) woningen.  

 

5. Zo ja, wat was de uitkomst? 

N.v.t.  

 

6. Zo nee, gaat u het nog doen? 

Nee, het zorgkantoor en de gemeente hebben ieder hun eigen verantwoordelijkheid.  

 

7. In Goirle en Riel zijn tal initiatieven voor en door senioren voor speciale woonvormen die 

het probleem van tekorten aan seniorenwoningen ervaren en willen oplossen. Ze wachten 

nog op de prioritering. Hoe ver staat het daarmee en wanneer informeert u deze mensen? 

De initiatieven zijn bij ons college bekend. De gemeente heeft beperkte mogelijkheden om 

deze initiatieven te faciliteren omdat de gemeente nauwelijks grondpositie heeft. De 

bekende initiatiefnemers hebben wij geadviseerd om in overleg te treden met de eigenaren 

van de bestaande woningbouwlocaties.  

 

8. Besteed u in de prioritering aandacht aan deze wooninitiatieven en welke locaties 

daarvoor geschikt zijn? 

De initiatieven en locaties zullen in de prioriteringsnotitie aan de orde komen.  

 

9. Wij horen graag op welke termijn deze seniorenwoningen gerealiseerd kunnen worden? 

De realisatie van woningen is van veel, externe, factoren afhankelijk. Wij kunnen daarom 

geen concrete termijn aangeven waarbinnen woningen gerealiseerd kunnen worden.  

 

10. De SP heeft landelijk het initiatiefvoorstel gedaan voor een zorgbuurthuis, een 

kleinschalige plek met zorg in de buurt met een inloopfunctie, is dit een mogelijkheid voor 

onze kernen Goirle en Riel? Voor meer info zie deze link: 

https://www.sp.nl/nieuws/2017/12/marijnissen-presenteert-zorgbuurthuis-menselijke-

zorg-in-buurt 

Op het moment zijn er in Goirle geen initiatieven zoals beschreven in dit voorstel. Als een 

dergelijk initiatief bij de gemeente wordt ingediend, zullen wij dit op dat moment 

beoordelen.  

__________________________________________________________________________ 

https://www.sp.nl/nieuws/2017/12/marijnissen-presenteert-zorgbuurthuis-menselijke-zorg-in-buurt
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